
Eerst zijn de vragen van CU/SGP beantwoord door wethouder Duindam. 
1. Het recreatieschap heeft geen besluit genomen over het niet meer betalen voor het beheer 
van het recreatieterrein Oortjespad. Wel wordt vanwege de financiële situatie van het 
recreatieschap gekeken naar mogelijke bezuiniging. Ook bezuinigingen die verder gaan dan 
de afspraken die nu met Kamerijck worden gemaakt. 
2. N.v.t. 
3. Het recreatieschap wil de beheerkosten verlagen en heeft hierover afspraken gemaakt 
voor de eerst 3 jaar met de ondernemer van de horecavoorziening Kamerijck. In deze 
afspraken worden het beheer, de openbaarheid en de uitbreiding van de horecavoorziening 
geregeld. De beheerkosten worden hierdoor aanzienlijk lager. 
4. Woerden is geen eigenaar/beheerder van Oortjespad en kan ook niet garanderen dat het 
gebied in deze vorm blijft bestaan. Over 3 jaar wordt de situatie opnieuw bekeken door het 
recreatieschap. 
5. zie antwoord op vraag 3 
6. Het college zou inzet van vrijwilligers toejuichen, maar zowel de gemeente als het 
recreatieschap hebben geen aanbod of een plan voor beheer door vrijwilligers ontvangen 
  
Vervolgens de vragen van het CDA 
1 tm 4 komen overeen met de vragen van GU/SGP 
4. De gemeente zal de ontwikkelingen nauwlettend volgen, maar ziet nu geen aanleiding om 
het lidmaatschap aan het recreatieschap ter discussie te stellen. 
5. De gemeente ziet geen aanleiding om te bemiddelen tussen het recreatieschap, Kamerijck 
en de bewoners. De wethouder heeft wel gevraagd naar een plan van de bewoners, maar dat 
wordt niet verstrekt. Zolang dat er niet is kan de wethouder ook niets hierin betekenen.  
De wethouder voegde toe:  
- mijn deur staat open voor elk goed doordacht beheerplan voor de kinderboerderij wat ik 
even heb kunnen doornemen. 
- ik ga vanaf nu persoonlijk aan de gesprekstafel zitten waar met kinderboerderij beheerders 
dit plan besproken wordt. 
 


